
Saksprotokoll i Utval for opplæring og helse - 19.04.2017 
 
Representanten Rosalind Fosse sette fram følgjande forslag på vegner av FRP/H/V/MDG/R:  
 

«Ber fylkesrådmannen komme tilbake til utvalget med fleire alternative lokalisjoner som er egnet for 
elevgruppen på avdelinga Kyrre skole.» 

 
Representanten Emil Gadolin sette fram følgjande framlegg på vegner av AP/SP/KRF/SV: 
 

«1. Det skal settes i gang et arbeid med å utrede fremtidig opplæringstilbud som er tilpasset 
målgruppen ved avdeling Kyrre og som ivaretar deres behov. Dette skal ha prioritet og legges frem 
til politisk behandling senest høst 2018 

 
2. Fylkesrådmannen blir bedt om å komme tilbake med forslag til ny løsning som i større grad 
ivaretar elevene ved Avdeling Kyrre sine behov.» 
 

Rosalind Fosse trekte forslaget sitt før røysting. 
 
Røysting 
Fylkesrådmannen sitt forslag fekk ingen røyster. 
Gadolin sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
1. Det skal settes i gang et arbeid med å utrede fremtidig opplæringstilbud som er tilpasset målgruppen 

ved avdeling Kyrre og som ivaretar deres behov. Dette skal ha prioritet og legges frem til politisk 
behandling senest høst 2018. 
 

2. Fylkesrådmannen blir bedt om å komme tilbake med forslag til ny løsning som i større grad ivaretar 
elevene ved Avdeling Kyrre sine behov. 
 

 


